
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-09-05 09:32:41+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/174481 - Pytanie do Prezydenta (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>) Wykonanie widowni przed estradą w parku
Górnika - drugi etap

Sprawa: BR.0003.371.2019

Panie Prezydencie mam pytanie:
Na jakim etapie jest wykonanie widowni przed estradą w parku Górnika - drugi etap ?
 
                              Andrzej Wojaczek
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